
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Jakob Forssmed (KD)

2023/24:634 Gårdsförsäljning av destillerade drycker

Gårdsförsäljningsutredningen (SOU 2021:95) som Jakob Forssmed och 
Socialdepartementet nu arbetar med innehåller ett alternativt förslag som 
exkluderar destillerade drycker. Detta vore onekligen tragiskt givet Sveriges 
unika dryckeskultur och historia när det kommer till destillerade drycker. 

Svensk sprit utmärker sig i världen genom stora varumärken som Absolut, vilka 
återfinns världen över, men också genom vår kryddade sprit, som sticker ut 
ordentligt. Det går att argumentera för att en turist i Sverige sannolikt är mer 
intresserad av svensk snaps än av svenskt vin. 

Vi i Sverige bör vara stolta över den snaps, vodka, whisky, gin med mera som 
produceras i Sverige, och det vore olyckligt ifall gårdsförsäljning begränsas till 
jästa drycker. 

Mot bakgrund av detta önskar jag fråga Jakob Forssmed följande: 

 

Avser ministern och regeringen att gå på utredningens huvudförslag, som 
inkluderar destillerade drycker, eller begränsar man sig till det alternativa 
förslaget, som endast inkluderar jästa drycker? 

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-21
Besvaras senast
2024-02-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


